
      УДРУЖЕЊЕ ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ ШКОЛА СРБИЈЕ 

 

 

 

 

 

УПРАВНИ ОДБОР 
Број: службено/23 
Датум:. 03.2023. године 
 
 На основу члана 17-19. Статута Удружења геодетских и грађевинских школа Србије, 
одржана је дванаеста седница Управног одбора Удружења геодетских и грађевинских 
школа Србије, 03.03.2023. године са почетком у  1130 часова хотелу Етно хотел 
Балашевић подно Ртња  
Седници Управног одбора Удружења присуствују: 
 

1. Исо Планић – председник Удружења, Политехничка школа  Суботица 
2. Зорица Ранчић – потпредседник Удружења , АТШ Београд 
3. Васко Николов - секретар Удружења, МТШ „14.октобар“ Краљево 
4. Снежана Пандуревић Алексић, Геодетска техничка школа Београд 
5. Жељко Савић, ТШ „ Милева Марић- Ајнштајн“ Нови Сад 
6. Бранко Голоскоковић, ТШ Ваљево 
7. Раде Зејак, Грађевинска школа Београд 
8. Александар Ракићевић,  ГТШ“Бранко Жежељ“Београд 
9. Биљана Милићевић, ГТШ “Неимар” Ниш-по овлашћењу 
10. Славко Дувњак - Политехничка школа Суботица 

 
Одсутни чланови Управног одбора: 

1. Надежда Миловановић - Политехничка школа “М.Миланковић” Крушевац 
 

Седници Управног одбора присуствују и чланови Надзорног одбора 
1. Иван Стакић – председник, директор ТШ “Радоје Љубичић” Ужице 
2. Зоран Зорић,  Прва техничка школа Крагујевац  
3. Миливоје Ђорђевић, Техничка школа Власотинце 

 
Седници присуствују и: 

1. Ирена Госпавић-председник Стручног одбора,  ТШ  “Радоје Љубичић” Ужице  
2. Бојана Орчић Кадијевић -  Политехничка школа  Суботица 
3. Ивана Секулић-  Политехничка школа  Суботица 
4. Верица Нинковић-  Политехничка школа  Суботица 
5. Проф.др Јелена Гучевић, Грађевински факултет Суботица 
6. Милица Јевтић-председник Издавачког савета АТШ Београд  
7. Небојша Кованџић, Техничка школа Власотинце 
8. Андрија Ракочевић, ЗУОВ 

 
 
 
 
 
 
 

улица:        Максима Горког 38,    24000 Суботица 
тел/факс:   024/ 663 – 100; 
е-маил:      udruzenje.gradj@gmail.com 
ПИБ: 107261273;                                            МАТИЧНИ БРОЈ: 28061480 
Текући рачун: 325-9500600025520-23  Војвођанска банка-ОТП 

mailto:udruzenje.gradj@gm
http://www.nbs.rs/rir_pn/pn_rir.html.jsp?type=rir_results&lang=SER_CIR&konverzija=no#5


 
За Седницу Управног одбора Удружења предложен  је следећи: 

 

Д  Н  Е  В  Н  И      Р  Е  Д 

1. Усвајање записника са претходне седнице одржане у Београду известилац 
Васко Николов, секретар Удружења; 

2. Информација о реализованим активностима између две седнице Управног 
одбора  

3. Финансијски извештај за претходни период   
4. Договор око реализације активности у наредном периоду  

Текућа питања 
 

 Пошто  је констатовао да постоји кворум за рад и поступање, a  да су одсутни  
чланови Управног одбора  оправдали одсуство са седнице, председник Удружења је  
поздравио присутне, и представио Андрију Ракочевића, новог саветника-координатора за 
подручје рада у ЗУОВ и Јелену Гучевић, са Грађевинског факултета Суботица члана 
Издавачког савета. 
  Потом се кренуло са реализацијом дневног реда како је то и предложено. 
 
АД 1. 
 Записник са претходне  11. седнице  усвојен је једногласно. 
  
АД 2. 
  Исо  Планић је обавестио присутне о активностима између две седнице УО. 

Бојана Орчић Кадијевић је изнела информације о новом сајту. Сајт  је активан и 
налази се на адреси www.uggss.rs. Подаци су пренети са старог сајта, и готови сви подаци 
су сачувани, а они који фале биће закачени на сајт у наредном периоду. 

Зорица Ранчић, потпредседник  Удружења је информисала о току израде Упутства 
за организаторе такмичења, као и о детаљима везаним за ток такмичења. Остаје у 
наредном периоду да се оперативно одради упутство са свим потребним елементима. 
Остаје са се договори како и ко  (Панто, Ирена и Васко). 

Такође је информисала о могућностима учешћа у пројектима Еразмус, па ће након 
израде презентација  бити постављена на сајт Удружења, а и да се информација проследи 
свим школама. 

Припремљен је конкурс за израду рукописа за приручнике за геодетску групу 
предмета, па је о томе информацију дала Снежана Пандуревић Алексић, са предлогом да се 
након данашње седнице  Скупштине и Управног одбора званично објави. 

У дискусији је истакнуто да се треба изнаћи начин око надокнаде ауторима 
приручника, а председник је дао предлог да се одвоје средства из буџета Удружења за 
надокнаду и буџет Издавачког савета (150.000,00 динара). Остало треба да реши 
Издавачки савет да конкретизује предлог (штампа, дистрибуција и све друго). 

Бранко Голоскоковић, председник секторског већа за индустријски развој, је дао 
информацију о актуелној ситуацији везаној за рад секторског већа као и увођење у систем 
нових образовних профила Декоратер зидних површина и Полагач облога за које је 
усвојен стандард квалификације. Потребно је да се формално изјасне ЗУОВ и Савет и да 
Министарство објави стандарде квалификација. Потребно је ЗУОВ да „обећање“ да ће 
планови наставе и учења бити довршени до почетка школске године. 

Ти образовни профили треба да добију шифру од стране Министарства просвете да 
би могли да уђу у план уписа. 

Такође је потребно да се покрене иницијатива за иновирање стандарда 
квалификација за геодетског техничара (да покрене иницијативу Удружење) и да се 
достави Агенцији за квалификације.  

Донета је одлука једногласно да Стручно веће предложи радну групу за израду 
иницијативе за иновирање стандарда квалификација за геодетског техничара-геометра. 

http://www.uggss.rs/


Што се тиче иницијативе за израду стандарда квалификација за образовни 
профила Техничар за одржавање објеката, секретар Удружења Васко Николов , је дао 
информацију о току реализације (радна група је активно радила) и оба документа су 
урађена , а обезбеђена је подршка (за сада усмена) и НСЗ, ПКС и Грађевинског факултета  
Београд. 

У дискусији су наведене неке смернице везане за даље активности. 
Потом се присутнима се обратио Зоран Зорић, директор Прве техничке школе из 

Крагујевца, који је образложио агенду 32. републичког такмичења и изнео све детаље око 
тока припрема за реализацију такмичења.  

У дискусији је разговарано око видовима помоћи школи домаћину , и констатовано 
је да  би било добро да се изнађеодговарјући  начин помоћи. 

Бранко Голоскоковић, је предложио да се то уради као у свим другим подручјима 
рада и изнео пример Заједнице машинских школа (2.500,00 котизација по учеснику), што 
је прихваћено само  да се не зове котизација већ нешто што је смислено.  

Предлог је  да се плаћа по учеснику, а дат је предлог  да то буде по 1.000,00 динара 
по ученику и да се предлог да Скупштини на усвајање.   

 
 

АД 3. 
Председник Удружења је поднео финансијски извештај и дао предлог за 

дистрибуцију средства са рачуна Удружења.  
− Да се издвоји 150.000,00 динара за Издавачку делатност, 
− Да се домаћин организатор такмичења помогне са 80.000,00 динара,  
− Да се предложи  Скупштини  да донесе одлуку о  да се школи-организатору 

такмичења помогне од стране школа учесница са по 1.000,00 динара по ученику-
учеснику такмичења. 

Присутни чланови Управног одбора су једногласно прихватили предлоге  одлука. 
 
АД 4. 
  Разговарано је о активностима у наредном периоду.  Договорен је обилазак школе 
домаћина ради помоћи око организације такмичења. 
 Под текућим питањима није било  дискусије. 
 
 
Након што је исцрпљен дневни ред седница је завршена у 13,45 сати 
  

      
          ПРЕДСЕДНИК  

Удружења геодетских и грађевинских      
                          школа   Србије 

                            Исо Планић.  


